
cursos, sortides,... m'he donat compte de dues 
coses. La primera, és la importáncia de l'equip, 
la gent, els companys, ... Un curs no té èxit, si 
desprès no hi ha una persona que t'acompanya, 
et porta a diferents indrets, ... en resum t'ajuda 
a apassionar-te per l'espeleologia. Una expe-
dició, una explorado, no tenen èxit si darrera 
no hi ha un grup de gent encarregant-se de la 
intendència, la logística, ... però especialment 
de donar suport, ànims, recolzament... 
I la segona: que tot és efímer. Avui i som i 
demà? Estem en un moment òptim: tenim 
un potencial que és el millor de la historia, la 
nostra gent, també tenim recursos, técnica 

APROFITEM-HOÜ! 

Dues ratlles més, una per a agrair a tothom que 
ha col-laborat durant eis actes del 50è Aniver-
sari i perqué no, durant els 50 anys de vida del 
GIEG, tot l'esforç, l'empenta i l'empremta que 
han deixat. I l'altre un recordatori pels com-
panys que malauradament ja només ens poden 
acompanyar en el record. 

Toni Pueyo 
President del GIEG 

LA CELEBRACIQ DEL 5Qè ANIVERSARI 

L'any 2012, per ais membres del GIEG, ha es-
tât l'any del 50è aniversari. 

Ja feia anys que en parlàvem i uns i altres ha-
víem pensât diferents activitats per fer. Aqües-
tes eren per aconseguir els següents objectius: 
donar a conéixer el GIEG i l'activitat que fem, 
recollir informado i dades historiques de la pri-
mera meitat de segle de la secció i finalment, 
i no hi podien faltar, les ganes de celebrar-ho, 
passar-ho bé I, sobretot, retrobar-nos amb 
aquelles persones que havien estât al club. Vo-
lia ser i ha estât un punt de trobada. 

Les activitats piantejades inicialment es van 
anar concretant en les següents: 
Vam començar amb un concurs de logos que 
identifiqués tot el que estava relacionat amb 
el cinquanté aniversari. Peis voltants de Nadal 
de 2011 vam fer algunes parades per donar a 
conéixer la secció i vendre els diferents produc-
tes que ens servien com a "extrajobs". 

Es va publicar un bloc per tal de donar a conéi-
xer les activitats que aniríem fent. 

Les activitats prôpiament de celebrado van co-
mençar el dia 22 de febrer amb un acte que era 
el tret de sortida, ens va sorprendre que totes 
les cadires de la sala d'actes de l'Agrupadó es-
tiguessin plenes de persones que estem o hem 
estât a la secció i membres d'altres seccions 
que ens van voler acompanyar. 

El diumenge següent, el dia que feia els cin-
quanta anys, ens en vam anar unes setanta 
persones a la Fou de Bor, cavitat molt signifi-
cativa peis membres del GIEG ja que fa uns 
anys hi havien estât investigant. Quina manera 
hi ha millor de celebrar els 50 anys d'un grup 

espeleològic que fent espeleologia? Després 
vam anar al refugi de la Molina a fer un dinar 
d'aniversari en el que no hi podia faltar el pas-
tis!!! 

Durant els mesos següents, es van fer sor-
tides de portes obertes tant d'espeleologia 
com de barrancs per tal de donar a conéixer 
l'activitat; una d'elles va ser una sortida familiar 
d'espeleologia. La majoria de les persones que 
hi van participar en van gaudir molt i s'ho van 
passar molt bé. També, en la mateixa línia, es 
van fer els cursos d'iniciació a l'espeleologia i al 
descens de barrancs i engorjats. 

Es va treballar la possibilitat d'anar a Itàlia es 
tractava d'anar 1000 m sota terra i poder fer 
barrancs substancialment diferents deis que 
podem fer per aquí. Vam gaudir de la visita 
d'espeleólegs italians amb qui vam poder inter-
canviar informació,... Finalment no es va reallt-
zar la sortida però va servir per a la millora de 
la nostra práctica espeleológica. 

La tardor va ser intensa i gratificant. Vam co-
mençar amb una presentació de les activitats 
que es farien durant aquells dies a la que vam 
gaudir de la preséncia deis présidents del Grup 
d'Investigacions Espeleológiques de Grano-
llers. Toni Pueyo, de l'Agrupadó Excursionis-
ta de Granollers, Caries García i de la Fede-
ració Catalana d'Espeleologia, Hilari Moreno i 
l'alcalde de la ciutat, Josep Mayoral. Aquell dia 
també vam inaugurar la petita exposició GIEG 
50 anys. 

Durant el mes de novembre vam anar alter-
nant les projeccions de cinema amb jornades 
técniques per a la millora de la práctica de 
l'espeleologia i el descens de barrancs. Les jor-
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